
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 27/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 574/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δημιουργίας Συλλόγου Εθελοντών 
Αιμοδοτών Δ. Βέροιας. 

 
Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-12-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 
12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Σ.Ασλάνογλου, 
17)Γ.Ορφανίδης, 18) Ευγενία Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20)Α.Σιακαβάρας, 21)Θ.Τέτος, 22)Ι.Κυρατλίδης, 
23)Μ. Σουμελίδης, 24) Ν. Τσιαμήτρος, 25)Ζ.Πατσίκας, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 28)Ι.Παπαγιάννης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος 

Απόντες 
Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Η.Τσιφλίδης, 
Γ.Μελιόπουλος.  

Παρόντες Πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Γ.Λιλιόπουλος, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, 
Α.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σιακαβάρας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Σιακαβάρας, 
Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 568/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, 
Σ.Ελευθεριάδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 574/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος 
12) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 575/2014 απόφαση αποχώρησε και προσήλθε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
13) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ.Ι.Παπαγιάννης  
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 578/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 579/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Ιακωβίδου, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Κορωνάς και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Θ.Αγγελίνας, Ν.Τσιαμήτρος και 
προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 599/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 607/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Γουλτίδης 
 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στη δημοτική σύμβουλο Σοφία Ελευθεριάδου, η 
οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Φαντάζομαι ότι δεν πρέπει καν να αναφέρω τους λόγους που υποβάλλεται το θέμα αυτό 
ως έκτακτο, πιστεύω ότι ήδη έχουμε καθυστερήσει. Θεωρώ ότι είναι πολύ σημαντικό όπως όλοι 
ξέρετε να υπάρχει απόθεμα αίματος, νομίζω πως ο Δήμος μας ήδη έπρεπε από καιρό να έχει τη 
δική του τράπεζα αίματος. Υπάρχουν γύρω μας χωριά που έχουν συλλόγους εδώ και χρόνια και 
κακώς ο Δήμος δεν έχει προχωρήσει σε μια αντίστοιχη κίνηση μέχρι τώρα. Νομίζω ότι είναι κάτι 
θετικό. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση της δημοτικής συμβούλου Σοφίας Ελευθεριάδου για 
συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έδωσε το λόγο στη  
δημοτική σύμβουλο Σοφία Ελευθεριάδου, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

 Το πόσο σημαντική και αναγκαία είναι η προσφορά αίματος το γνωρίζουμε όλοι. Σίγουρα 
όλοι μας έχουμε δει ενημερωτικές καμπάνιες του Υπουργείου Υγείας ή και άλλων φορέων, δήμων 
ή συλλόγων που τονίζουν την σημασία της προσφοράς αίματος γι’ αυτόν που το έχει ανάγκη. 
ορισμένοι από εμάς μπορεί να βρεθήκαμε στην δύσκολη θέση και να χρειαστήκαμε αίμα οι ίδιοι ή 
συγγενικά και αγαπημένα μας πρόσωπα;. δυστυχώς όμως μόνο τότε συνειδητοποιούμε πόσο 
σημαντικό και επιτακτικό είναι να βρεθούν 1,2 ή περισσότερες φιάλες αίματος, και δυστυχώς 
μόνο τότε μπορούμε να νιώσουμε την αγωνία όσων βρίσκονται σ’ αυτή τη θέση. Το πότε θα 
βρεθούμε στη δύσκολη θέση να χρειαστούμε αίμα δεν μπαίνει σε πρόγραμμα μπορούν όμως να 
μπουν σε πρόγραμμα τακτικές εθελοντικές αιμοδοσίες που θα διοργανώνει ο Δήμος Βέροιας. Για 
τους λόγους αυτούς ζητάμε από το δημοτικό Συμβούλιο την λήψη απόφασης έγκρισης 
δημιουργίας Συλλόγου Εθελοντών Αιμοδοτών Δήμου Βέροιας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: κα Ελευθεριάδου θα πρέπει να συνεργαστείτε με την κ. Παπαϊωάννου για να 

δείτε πως θα συγκροτηθεί αυτή η επιτροπή αιμοδοσίας. 
Μπέκης: Ήθελα να πω το εξής: Θα το ψηφίσουμε εμείς, είναι θετικό. Αλλά πρέπει να 

έχουμε υπ’ όψιν μας ότι σχεδόν κάθε σύλλογος, είτε είναι συνδικαλιστικός, είτε είναι πολιτιστικός 
έχει τράπεζα αίματος. Επίσης ομάδες ανθρώπων έχουν τράπεζα αίματος.  

Υπάρχει το εξής αντιφατικό και εκεί πρέπει να είμαστε προσεχτικοί: Υπάρχουν πάρα 
πολλοί φορείς που έχουν τράπεζα αίματος και χαριτολογώντας θα μπορούσαμε να πούμε ότι είναι 
περισσότεροι οι φορείς από τους αιμοδότες. Δηλ. μοιάζει σαν μια συγκέντρωση και καλούν 
πενήντα φορείς σε μια συγκέντρωση και πηγαίνουν σαράντα πέντε πολίτες.  

Αυτό που έχουμε ανάγκη είναι να καλλιεργήσουμε τη συνείδηση της αιμοδοσίας στο 
βαθμό που αυτή η πρόταση, η τράπεζα αίματος που προτείνετε να κάνουμε, μπορεί να συμβάλει 
σ’ αυτό. Εμείς την υποστηρίζουμε αλλά νομίζω δεν φτάνει, έχουμε εμπειρία μεγάλη.  

Εμείς ως συνδικάτο ΕΛΜΕ έχουμε τράπεζα αίματος εδώ και τριάντα χρόνια. Τα τελευταία 
χρόνια όμως παρατηρείται μία απροθυμία συναδέλφων να δώσουν αίμα, παρότι κάθε ένα, κάθε 
δυο χρόνια έχουμε αιμοδοσία. Το πρόβλημα μας είναι αυτό και σε αυτό πρέπει να δουλέψουμε. 
Εμείς θα το ψηφίσουμε.  

Μαρκούλης: Η συγκεκριμένη πρωτοβουλία έρχεται σε συνέχεια προηγούμενης πρόταση 
που έχουμε κάνει εμείς ως συνδυασμός και με αφορμή  το χαμό της φίλης Μαρίας Θεοδωρίδου 
είχαμε προτείνει η συγκεκριμένη δημοτική τράπεζα να πάρει και το όνομά της.  

Εμείς προφανώς είμαστε σύμμαχοι με την πρόταση της κ. Ελευθεριάδου, συμμαχούμε στη 
συγκεκριμένη πρόταση, απλά με την παρατήρηση να ονομαστεί η δημοτική τράπεζα «Μαρία 
Θεοδωρίδου». Γιατί η Μαρία Θεοδωρίδου συμβόλιζε, ήταν μια ευρηματική φυσιογνωμία για την 
προσφορά της προς τους συνανθρώπους της. 

Πρόεδρος: Πρακτικά κ. Κορωνά, σε σας πέφτει το βάρος να συγκροτήσετε μια ομάδα η 
οποία θα μελετήσει την οργάνωση αυτής της ομάδας σε συνεργασία με την κ. Ελευθεριάδου.  

Παπαϊωάννου: κ. Παπαγιάννη, κα Ελευθεριάδου, το αίτημα σας είναι εφικτό.  



Η αιμοδοσία είναι μια πράξη από τον άνθρωπο για τον άνθρωπο με ειδικά στοιχεία 
σεβασμού, αλληλεγγύης και αγάπης και αυτοθυσία προς το συνάνθρωπο, είναι σαν μια μικρή 
επέμβαση θα λέγαμε.  

Επειδή δούλεψα πάρα πολλά χρόνια στην αιμοδοσία, συμφωνώ με αυτό που λέει ο κ. 
Μπέκης, υπάρχουν πάρα πολλοί σύλλογοι στο νομό. Φυσικά αυτό που θα γίνει στο Δήμο μας 
είναι για πρώτη φορά.  

Ο Δ. Αλεξάνδρειας εδώ και 25 χρόνια έχει τη δικιά του τράπεζα αίματος. Υπάρχει ένας 
κανονισμός στην αιμοδοσία όσον αφορά τους δήμους. Την τράπεζα την χειρίζεται ο εκάστοτε 
δήμαρχος και δύο άτομα τα οποία είναι κοινής αποδοχής. Η αιμοδοσία γίνεται στο Δημαρχείο, 
αλλά να ξέρετε ότι ο Πρόεδρος είναι ο Δήμαρχος και ένα άτομο από εσάς, αν συμφωνήσετε, έτσι 
είναι το καταστατικό. Τώρα αυτό το καταστατικό θα το φέρετε στην αιμοδοσία του νοσοκομείου 
και από εκεί θα ορίσουμε μια ημερομηνία και θα κάνουμε εμείς την καμπάνια όποιος θέλει να 
έρθει να δώσει αίμα.  

Ελευθεριάδου: Έχω υπάρξει για χρόνια εθελόντρια αιμοδότρια σε έναν σύλλογο από ένα 
πολύ μικρό χωριό, τη Ν. Νικομήδεια, ο οποίος είναι ιδιαίτερα δραστήριος.  

Έχετε απόλυτο δίκιο, συμφωνώ και με τον κ. Μπέκη, εμένα ο σκοπός μου και ο στόχος 
μου είναι να το τρέξουμε όσο περισσότερο μπορούμε, να ενημερώσουμε όσο περισσότερο κόσμο 
μπορούμε, ακόμα και στα σχολεία που μέχρι τώρα δεν έχει γίνει, σε λύκεια και είναι οι επόμενοι 
άμεσοι εθελοντές αιμοδότες. Δεν είναι μια πράξη για να την πούμε και να την αφήσουμε εδώ, 
εννοείται εφόσον το καταστατικό είναι έτσι, εννοείται δεν έχουμε καμία αντίρρηση πρόεδρος θα 
είναι ο εκάστοτε Δήμαρχος και εγώ δεσμεύομαι να είμαι εκεί όχι μόνο για την πενταετία που θα 
είμαι δημοτική σύμβουλος αλλά και αργότερα. Το θεωρώ πολύ σημαντικό και μακάρι να 
κρατήσει χρόνια και να έχουμε όσο περισσότερους εθελοντές αιμοδότες μπούμε. 

Κορωνάς: Μετά την εισήγηση του κ. Μπέκη, θεωρώ ότι πριν κάνουμε οποιαδήποτε 
κίνηση, θα πρέπει να συντονίσουμε τις ομάδες εθελοντών που υπάρχουν στη Βέροια, να κάνουμε 
ένα αρχείο με τις ομάδες αυτές, να δούμε πόσα μέλη τις απαρτίζουν και στη συνέχεια προτείνω να 
γίνει μια επιτροπή με την κ. Παπαϊωάννου και την κ. Ελευθεριάδου. Η κα Παπαϊωάννου έχει την 
τεχνογνωσία και η κ. Ελευθεριάδου με τη σειρά της, επειδή το προτείνει κιόλας και είναι και 
εθελόντρια. 

Πρόεδρος: Επίσης κ. Παπαδίνα και κ. Μαρκούλη κάποιος και από εσάς, γιατί κι εσείς 
ενδιαφερόσασταν να συμμετέχετε σε μια επιτροπή για να δει πως θα συμμετέχει. 

Κορωνάς: Θεωρώ ότι πρέπει να γίνει ένας συντονισμός των ήδη υπαρχουσών ομάδων. 
Πρόεδρος: Μια διαπαραταξιακή επιτροπή επομένως, ας ορίσει κάθε παράταξη τον 

άνθρωπο που θέλει να συμμετέχει. Κα Ελευθεριάδου, κα Παπαϊωάννου και κα Παπαδίνα έχετε 
την πρωτοβουλία, μια και ήταν δική σας πρόταση έτσι ώστε να λειτουργήσει αυτή η ομάδα και να 
έχει καλά αποτελέσματα. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση της δημοτικής συμβούλου Σοφίας Ελευθεριάδου. 
2.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν.3852/2010. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει: 
Α) Τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 

ημερήσια διάταξη. 
Β) Τη δημιουργία Συλλόγου Εθελοντών Αιμοδοτών στο Δ. Βέροιας. 
Γ) Εξουσιοδοτεί τις δημοτικές συμβούλους Σ. Ελευθεριάδου, Μ. Παπαϊωάννου, Π. 

Παπαδίνα για όλες τις περεταίρω ενέργειες που απαιτούνται για το συντονισμό των ομάδων 
εθελοντών αιμοδοτών και τη δημιουργία του Συλλόγου Εθελοντών Αιμοδοτών Δ. Βέροιας. 

 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  574 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-1-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 

 
 

 


